
 

 

 

Hermed sendes besvarelse af spørgsmål nr. 285 (Alm. del), som Folketingets 

Sundhedsudvalg har stillet til indenrigs- og sundhedsministeren den 13. februar 2025. 

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF). 

 

Spørgsmål nr. 285:  

”Hvad er ministerens forklaring på de store og forskellige ventetider på en 

høreapparatsbehandling” 

 

Svar: 

Det er regionerne, der efter sundhedsloven tilbyder høreapparatbehandling enten på 

en offentlig klinik eller med offentligt tilskud hos godkendte private høreklinikker. Jeg 

kan derfor oplyse, at Indenrigs- og Sundhedsministeriet har bedt Danske Regioner om 

at svare. Ministeriet vil orientere spørger når Danske Regioner er vendt tilbage. 

 

 

Med venlig hilsen 
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